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una realitat viva i perenne una realitat 
que ve d'antiquísssim i d'una projecció 
que va molt més enllà dels límits de la 
ciutat. Els Jocs ens han d'ajudar per 
aprofitar que aquesta dinàmica que té la 
ciutat sigui projectada arreu del món. És 
veritat que com a conseqüència dels Jocs 
hem guanyat elements físics que hem de 
preservar, entre ells i el més important és 
el Palau d'Esports que ha estat un gran 
pas des del punt de vista esportiu i fins i 
tot ciutadà, per les possibles actuacions 
culturals que s'hi poden dur a terme. 
Aquest és un element cabdal que ha 
arribat i en què, per part de l'Ajuntament, 
s'ha pogut realitzar una aportació en el 
seu cost final, però sense 
ajut de les institucions 
hauria estat impossible. A 
part, hi ha hagut també 
moviment per part de la 
iniciativa privada. Els ho-
tels que s'han construït 
no s'han fet només en 
funció de les olimpíades, 
però aquestes han estat 
un incentiu més per a això. 
Aleshores, els tres hotels 
en construcció í la remo-
delació d'un altre molt 
arrelat fan que la nostra 
ciutat pugui fer front a la 
necessitat de la comarca. 

-Què creu, com a alcal-
de, que Granollers guan-
yarà amb els Jocs? 

-Guanyarem, si ho fem 
bé, un prestigi, una pro-
jecció internacional. Es podrà reconèixer 
els mèrits de la nostra gent quant a 
tarannà, quant a forma de fer, guanya-
rem prestigi per la bona organització i 
per la voluntat d'acollida de la societat de 
Granollers i també des del punt de vista 
comercial, atès que la durada dels Jocs a 
la ciutat serà de quinze dies i el món de 
serveis hi sortirà guanyant econòmica-
ment. 

-Què perdrà? 
-Jo penso que no perdrà res. Partim de 

la convicció que estem preparats i ho 
farem bé. Tot el que podem guanyar ho 
perdríem si realment es preveiés la hi-
pòtesi d'una mala organització, cosa que 
jo no preveig. 

-Per una banda, la ciutat és subseu 
d'un esport gràcies a la història d'un club 
i d'una afecció. Però hi ha d'altres clubs 
d'elit amb problemes per a la subsistèn-
cia. Quina contradicció... 

-És cert. Hi ha un lema que tots co-
neixem que és «Granollers, ciutat espor-
tiva». Aquest lema implica una voluntat 
de la ciutat de ser esportiva. Hi ha esport 
a Granollers a diversos nivells, d'elit, de 
base. Pel que fa al d'elit és cert que cada 
vegada mantenir el clubs a aquests ni-
vells és més difícil. Les fitxes i les despeses 
de funcionament van pujant. No és fàcil 
trobar esponsorització. Caldrà un esforç 
col·lectiu de la ciutat, de tots els ciuta-

dans de Granollers, algun tipus de 
col·laboració, amb més presència als ac-
tes esportius de la que hi ha i en alguns 
casos algun tipus d'ajut que encara no es 
pot concretar. La ciutat s'ha d'involucrar 
també amb els seus clubs. No es tracta, 
per exemple, que el bàsquet sigui de la 
gent del bàsquet exclusivament. Si acon-
seguim que els granollerins facin seu 
l'esport en general, la ciutat se'n sortirà. 
Sí no aconseguim això, el manteniment 
d'equips d'elit en els primers nivells na-
cionals serà francament difícil. 

-Com s'ajudarà després dels Jocs els 
esports pobres? 

-No crec que hi hagi esports pobres i 

esport rics sinó que el que hi ha són 
necessitats de finançament més elevades 
o menys en funció de les categories que 
es disputen. Hí ha unes necessitats dels 
clubs d'elit però això no vol dir que 
l'Ajuntament hagi d'oblidar tots els 
practicants de l'esport. Nosaltres ens 
proposem, a través de la creació del 
Consell Local de l'Esport, presentar el 
mes de setembre o l'octubre un projecte 
d'actuació integral en l'àmbit esportiu 
que dóna la mateixa importància als 
esports d'elit que als de lleure o ama-
teurs. Allà on hí hagi una persona dispo-
sada a fer esport se li ha de facilitar 
aquesta tasca i es trobarà amb l'ajut i la 
col·laboració de les institucions munici-
pals. 

-Hi ha un càlcul final de la inversió 
realitzada en els Jocs? 

-La inversió ha estat en el mateix pave-
lló i ha estat d'aproximadament 2.500 
milions de pessetes. L'aportació munici-
pal volta els 600 milions. 

-Temen per davant un possible atemptat 
terrorista durant la celebració de les pro-
ves olímpiques? 

-No podem tenir por perquè la segure-
tat de Granollers quedarà garantida. Hi 
ha la responsable voluntat de prevenció, 
aportant tots els mitjans possibles per 
vetllar per la tranquil·litat dels Jocs. Amb 
aquesta finalitat, s'han pres com a mesu-

res, per una banda, l'increment en 25 a 
30 efectius de la dotació humana de la 
Policia Nacional destacada a la comissa-
ria. 

A part d'això hi ha una dotació especial 
que vetllarà únicament i exclusivament 
el Palau Olímpic. També s'ha obert una 
caserna de la Guàrdia Urbana, on 
s'ubicava l'antic dipòsit municipal de de-
tinguts. La dotació policial de la Guàrdia 
Urbana durant el desenvolupament dels 
Jocs servirà de suport logístic a altres 
actuacions i com a punt d'informació. 

-Què en pensa de la catalanització dels 
Jocs? 

-És un tema absolutament essencial. És 
una oportunitat històrica 
i irrepetible en els pro-
pers anys i que Catalun-
ya, que ja ha tingut un 
nivell alt de projecció a 
nivell del món i en aquest 
darrers anys en gran part 
gràcies a activitats que el 
president Jordi Pujol ha 
dut a terme a l'exterior, 
ha d'aprofitar. Avui dia, el 
fet diferencial català és 
conegut a molts indrets i 
crec que és imprescindi-
ble donar una mostra al 
món a través de la cele-
bració dels Jocs del que 
Catalunya representa. És 
una nació dins d'un con-
junt de nacionalitats a 
l'Estat espanyol amb una 
cultura llengua i identitat 

pròpies i que això està representat amb 
una simbologia com la senyera, l'himne 
i la voluntat cultural dels mateixos cata-
lans. Jo estic absolutament a favor de la 
catalanització del Jocs, tot respectant la 
pluralitat de nacionalitats de l'Estat. 

-Durant els Jocs, Granollers serà més 
cara? 

-Jo crec que s'ha d'intentar que la gent 
no vulgui especular amb els Jocs. El que 
no seria desitjable és que s'entrés en un 
món d'especulació al qual, per altra ban-
da, no crec que s'arribi perquè el nostre 
comerç i el nostre sector terciari de ser-
veis és un sector madur que entén que 
els Jocs es una cosa temporal i que sap 
que el bon regust dels visitants pot re-
dundar en el seu propi benefici a la 
llarga. 

-Què passarà després dels Jocs? 
-Jo espero que gràcies als Jocs aquesta 

consciència que la ciutat ja té de Grano-
llers ciutat esportiva arreli encara una 
mica més i aconseguim que els ciutadans 
de Granollers s'involucrin en el tema de 
l'esport i sobretot prenguin consciència 
que mantenir aquests equips i aquestes 
activitats és un fet costós i que d'alguna 
manera ha de ser compartit. 

Si no és així és impossible que una 
ciutat de la de les nostres dimensions 
pugui gaudir de l'oferta esportiva que 
ara tenim. 
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